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z sesji Rady Gminy Świdwin

odbytej w dniu 28 marca  2007   roku
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu

Ad.1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QWORUM

Na  podstawie  art.19  ust.1  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  roku 
o samorządzie gminnym otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Kazimierz Lechocki.

Powitał radnych,  oraz gości:
 Pana Mirosława Majkę - Starostę Świdwińskiego
 Pana  Stanisława  Tyszkiewicza  –  Kierownika  Rejonowego  Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego w Świdwinie
 Pana Bernarda Laufera – Wójta Gminy
 Pana Zdzisława Pawelca – Zastępcę Wójta Gminy
 Panią Renatę Kamińską – Skarbnika Gminy
 Panią Teresą Rusek – Skarbnik Gminy w latach 1992 – 2006
 Panią Halinę Czajkowską – Sekretarza Gminy
 Panią Wiesławę Tomaszczuk – Sekretarza Gminy w latach 1992 – 2006
 Panią  Kazimierę  Seżysko  –  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej
 Panią Krystynę Miodowską – Kierownika Referatu Rolnego UG
 Pana  Ryszarda  Miedzika  –  Prezesa  Gminnego  Zakładu  Gospodarki 

Komunalnej, Radnego Rady Powiatu
 Pana Mieczysława Patyka – radnego Rady Powiatu
 Pana Sebastiana Basiejko – Koordynatora ds. Sportu GZOKiS

Szczególnie i  bardzo serdecznie powitał sołtysów zarówno dotychczasowych, 
jak i nowo wybranych

SOŁECTWO

kadencja 2003-2007 kadencja 2007-2011

Nazwisko i imię sołtysa Nazwisko i imię sołtysa

1. BEŁTNO Zaczek Sabina Wilk Tadeusz
2. BERKANOWO Lipka Lech Lipka Lech
3. BIERZWNICA Siminiecka Maria Siminiecka Maria
4. BYSTRZYNA Piątek Kazimierz Grabowska Teresa
5. CIESZENIEWO Bukowska Halina



6. CIESZYNO Skibiński Edward Skibiński Edward
7. KLUCZKOWO Kozubowski Krzysztof Kępa Adam
8. KROSINO Leske Otto Leske Otto
9. LEKOWO Świątczak Maria Świątczak Maria

10. ŁĄKOWO Pawlonka Ryszard Pawlonka Ryszard
11. NIEMIERZYNO Czerniawko Henryk Chmielewska Bronisława
12. OPARZNO Błażejczyk Irena Wróblewska Beata
13. PRZYBYSŁAW Maksiak Jadwiga Maksiak Jadwiga
14. ROGALINO Bożek Krzysztof Lachiewicz Władysław
15. RUSINOWO Bieńczak Adam Bieńczak Adam
16. SŁAWA Markiewicz Wojciech wybory w dniu 29 marca 

(jutro)
17. SMARDZKO Szalkiewicz Eugeniusz Kaniuk Marian
18. ŚWIDWINEK Żubert Andrzej Żubert Andrzej

Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z ostatniej sesji wyłożony był 
do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym protokół przyjęli jednogłośnie

Ad.3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD

Przewodniczący  Rady  Pan  Kazimierz  Lechocki przedstawił  propozycję 
porządku  obrad.  Innych  propozycji  nie  było.  W  głosowaniu  jawnym  radni 
propozycję porządku obrad przyjęli jednogłośnie, a przedstawia się następująco:

1. Otwarcie i stwierdzenie qworum
2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji
3. Przyjęcie porządku obrad
4. Interpelacje radnych
5. Sprawozdanie  Przewodniczących Komisji  Rady Gminy z  prac w okresie 

między sesjami
6. „Czas dla Samorządów”
7. Podsumowanie inwestycji – hala sportowa
8. D y s k u s j a
9. Podjęcie uchwał

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
11. Wolne wnioski
12. Z a k o ń c z e n i e

Ad.4. INTERPELACJE RADNYCH

                     -      nie było     -
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Ad.5. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI Z PRAC W 
OKRESIE MIĘDZY SESJAMI

Pani  Halina  Cybul –  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  W  okresie 
międzysesyjnym  Komisja  dokonała  kontroli  Gminnego  Zespołu  Oświaty, 
Kultury i  Sportu.  Dotyczyła ona wydatków na sport  pod kątem podpisanych 
umów z klubami sportowymi na 2006 rok jak również wynajmu autobusów tj. 
zasad pobieranych opłat od tych klubów i innych za 2006 rok. 
Informacji udzielali Pan Sebastian Basiejko Koordynator ds. Sportu GZOKiS i 
Pan  Mieczysław  Patyk  Specjalista  ds.  Technicznej  Obsługi  Szkół.  Komisja 
potwierdza działalność klubów zgodnie z ustawą z Zarządzeniem Wójta Gminy.
W 2006 roku kluby rozliczyły się z przydzielonych środków. Wyjazdy na mecze 
i  inne  imprezy  sportowe  akceptowane  są  przez  Wójta  Gminy  lub  Zastępcę 
Wójta.
Rozliczenie następuje na podstawie kart drogowych tj. z ilości przejechanych 
kilometrów  i  godzin  pracy  kierowcy.  Gmina  nie  prowadzi  działalności 
zarobkowej za wynajem autobusów.

Komisja dokonała również kontroli w zakresie wykonania budżetu gminy za rok 
2006. Kontrolą objęto 

I. Zgodność planu budżetowego i prawidłowość dokonywanych zmian w 
budżecie

II. Realizacja dochodów
III. Wykonanie wydatków
IV. Zobowiązania gminy
V. Należności gminy

VI. Prowadzenie rachunkowości budżetu
VII. Zgodność sprawozdań z rachunkowością

VIII. Zabezpieczenie interesów gminy w świetle obrotu cywilnego

Wyjaśnień w trakcie kontroli udzielali:
mgr Bernard Laufer – Wójt Gminy
mgr Renata Kamińska – Skarbnik Gminy

Protokół z przeprowadzonej kontroli  - do wglądu w aktach Komisji Rewizyjnej 
w Biurze Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki Radnych – 
Pan Otto Leske – W okresie między sesjami Komisja spotkała się jeden raz. 
Komisja zapoznała się z propozycją kalendarza imprez masowych na 2007 rok, 
planami pracy świetlic gminnych w roku 2007 oraz propozycją wykorzystania 
nowo wybudowanej hali sportowej przy Zespole Szkół w Lekowie.
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Pan  Ryszard  Pawlonka –  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa, 
Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa poinformował, że 
Komisja  odbyła  jedno posiedzenie  z  udziałem przedstawicieli  PSP i  OSP na 
temat bezpieczeństwa publicznego i przeciw pożarowego na terenie gminy. 

Ad.6. „CZAS DLA SAMORZĄDÓW”

Głos kolejno zabrali:

Sołtys Lekowa Pani Maria Świątczak:
 naprawić drogę dojazdową do Zespołu Szkół w Lekowie. Została zniszczona 

przez  ciężkie  pojazdy  dowożące  materiały  potrzebne  do  budowy  hali 
sportowej. 

Pan Władysław Lachiewicz -Sołtys Rogalina:
 w miejscowości Rogalino została sprzedana działka po byłej strażnicy. Część 

pieniędzy ze sprzedaży miała trafić do wsi z przeznaczeniem na doposażenie 
świetlicy.

Sołtys Bełtna Pan Tadeusz Wilk:
 doposażyć i udostępnić świetlicę wiejską. mieszkańcom wsi,
 rozważyć możliwość zrobienia boiska sportowego dla młodzieży

Sołtys Smardzka Pan Marian Kaniuk:
 czy aktualna jest sprawa naprawy dróg
 czy  wioska  otrzyma  pomoc  w  postaci  sprzętu  przy  budowie  boiska 

sportowego

Sołtys Bystrzyny  Pani Teresa Grabowska poruszyła  dwie kwestie:  naprawę 
drogi  dojazdowej  do  jeziora  .oraz  zorganizowania  w  Bystrzynie  świetlicy 
wiejskiej.

Sołtys  Kluczkowa  Pan  Adam  Kępa zwrócił  uwagę  na  konflikt  z  Panem 
Kozubowskim,  który nie  zezwala,  aby autobus  przywożący dzieci  do  szkoły 
podjeżdżał pod świetlicę. 

Ad. 7. PODSUMOWANIE INWESTYCJI – HALA SPORTOWA

Zastępca Wójta Gminy Pan Zdzisław Pawelec w formie multimedialnej  „Od 
pomysłu do realizacji” przedstawił kolejno etapy budowy hali sportowej przy 
Zespole Szkół w Lekowie
Materiał nagrany na płytę stanowi załącznik do protokołu.
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Na temat zagospodarowania hali sportowej wypowiedział się Koordynator ds. 
Sportu GZOKiS Pan Sebastian Basiejko.

Imprezy sportowe, które już odbyły się na hali:
1. Halowy  turniej  piłki  nożnej  o  Puchar  Wójta  Gminy  Świdwin  drużyn 

zrzeszonych z terenu Gminy Świdwin – Lekowo 24 luty 2007 rok
Uczestnicy:  Contra Rusinowo

 Contra Rusinowo – juniorzy
 Aksa Żaki Gmina Świdwin seniorzy
 Ikar Oldboje Krosino
 Jedność Łąkowo

2. Halowy turniej  piłki  nożnej  o  Puchar  Wójta  Gminy Świdwin drużyn nie 
zrzeszonych reprezentujących poszczególne miejscowości z terenu Gminy 
Świdwin – Lekowo 25 luty 2007 rok
Uczestnicy:  Klępczewo

 Lekowo
 Łąkowo
 Przybysław
 Krosino
 Cieszyno
 Oparzno
 Ząbrowo
 Smardzko
 Niemierzyno

3. Turniej finałowy o puchar Starosty Świdwińskiego w ramach halowej ligi 
piłki nożnej sezon 2006/2007 – Lekowo 3 marca 2007 rok
Uczestnicy:  Probud Świdwin

 Bartko Świdwin
 Dallas Świdwin
 Kaszyca Świdwin
 Kołacz
 Redło 1
 Gordon Połczyn Zdrój

4. I halowy turniej połki nożnej sędziów KOZPN im. Feliksa Pietraszkiewicza 
o Puchar Prezesa KOZPN Grzegorza Maciejasza – Lekowo 4 marca 2007 
rok
Uczestnicy:  Koszalin I

 Koszalin II
 Wałcz
 Drawsko
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 Świdwin
 Kołobrzeg

5. VII  Ogólnopolski Turniej  piłki ręcznej dziewcząt – Lekowo 16-18 marca 
2007 rok

Dalsze plany:

1. Organizacja  finału  wojewódzkiego  w  piłce  ręcznej  dziewcząt  w  ramach 
gimnazjady 2006/2007 – kwiecień

2. Organizacja  pokazowego  turnieju  piłki  ręcznej  kobiet  lub  mężczyzn 
z udziałem drużyn z 1 ligi i ekstraklasy – maj/czerwiec/lipiec

3. Organizacja szkolnych zawodów sportowych w ramach 1MS i Gimnazjady 
2006/2007, 2007/2008

4. Organizacja współzawodnictwa sportowego mieszkańców gminy – turnieje 
piłki nożnej, piłki siatkowej i koszykowej

5. Organizacja obozów sportowych dla zespołów z terenu Polski –przygotowy-
wane  są  oferty  obozowe  w  postaci  folderu,  które  zostaną  wysłane  do 
różnych klubów w różnych dyscyplinach na całą Polskę

6. Prawdopodobnie  na  hali  w  Lekowie  odbędzie  się  kolejny  Turniej  piłki 
nożnej im. Stefana Moskalewicza, którego uczestnikami są drużyny I ligowe 
z całej Polski

Wynajem hali:

1. Istnieje możliwość wynajmu hali  od poniedziałku do piątku w godzinach 
1600-2200 

2. W dni wolne od zajęć lekcyjnych w godzinach wg zapotrzebowania

Na hali wynajmujący mogą korzystać z urządzeń do dyscyplin:

1. piłka nożna
2. piłka koszykowa – dwa boiska
3. piłka siatkowa – dwa małe boiska i jedno pełno wymiarowe
4. tenis ziemny – od dzisiaj posiadamy zestaw do tenisa ziemnego łącznie z 

rakietami
5. różne formy rekreacji ruchowej
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Opłaty za wynajem hali:

1. Dla  osób  indywidualnych  i  stowarzyszeń  z  poza  Gminy  Świdwin  – 
40 złotych za godzinę 

2. Dla stowarzyszeń gminnych 50 % stawki – 20 złotych za 1 godzinę

W nawiązaniu do wspomnianego VII  Ogólnopolskiego Turnieju piłki ręcznej 
dziewcząt  w dniach 16-18 marca  2007 roku Pan Basiejko  poinformował,  że 
dziewczęta z UKS Rega w Bierzwnicy (gmina Świdwin) zdobyły drugie miejsce

Przewodniczący  Rady Gminy  Pan Kazimierz  Lechocki i  Wójt  Gminy  Pan 
Bernard Laufer wręczyli trenerowi Panu Jackowi Gałasowi, Dyrektor Szkoły 
Pani Irenie Sołtowskiej oraz drużynie dziewcząt gratulacje oraz prezenty.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Gminy Pan Antoni Giluk postawił 
wniosek, aby Pan Wójt nagrodził Pana Jacka Gałasa w formie finansowej. 

Ad.8. D Y S K U S J A

Zdaniem Przewodniczącego Komisji Oświaty  Pana Otto Leske wybudowanie 
hali jest bardzo dużym osiągnięciem. Obecnie nie zdecydowalibyśmy się na taki 
krok.  Materiały  budowlane  podrożały  o  100  %.  Są  to  ogromne  koszty.  Z 
osiągniętego celu możemy być dumni. 

Pan Antoni Giluk stwierdził, że dobrze zrobiliśmy podejmując tę decyzję. Hala 
jest, ale są też i problemy finansowe. Mamy długi. Trzeba starać się pozyskiwać 
dodatkowe środki z zewnątrz. Pan Giluk jest optymistą i wierzy, że ten problem 
udźwigniemy.

Ad.9. PODJĘCIE UCHWAŁ

Sekretarz Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła projekt uchwały, który 
radni podjęli w formie

- uchwały Nr VI/29/2006 - w  sprawie  wystawienia  weksla  in  blanco 
jako zabezpieczenie spłaty kredytu
(uchwałę podjęto jednogłośnie)

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła cztery projekty uchwał, 
które radni podjęli w formie:

- uchwały Nr VI/28/2006 - w  sprawie  powiadomienia  o  obowiązku 
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złożenia oświadczenia lustracyjnego
(uchwałę podjęto jednogłośnie)

- uchwały Nr VI/30/2006 - w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na 2007 rok
(uchwałę podjęto jednogłośnie)

- uchwały Nr VI/31/2006 - w  sprawie  najniższego  wynagrodzenia 
zasadniczego   i  wartości  jednego  punktu  w 
złotych
(uchwałę podjęto jednogłośnie)

- uchwały Nr VI/32/2006 - zmieniająca uchwałę Nr XXIII/179/2005 Rady 
Gminy  Świdwin  z  dnia  17  maja  2005  roku 
w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 
pomocy materialnej  o  charakterze  socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy
(uchwałę podjęto jednogłośnie)

Ad.10. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Na zadane pytania odpowiedział Wójt Gminy Pan Bernard Laufer.

Pani  Świątczak poruszyła  temat  naprawy  drogi  dojazdowej  do  szkoły 
w Lekowie. Temat ten był poruszony na zebraniu wiejskim. Inwestor zapewnił, 
że droga będzie naprawiona jeszcze wiosną. Czekali na odpowiednią pogodę. 

Sołtys Rogalina  Pan Władysław Lachiewicz  pytał o pieniądze pozyskane ze 
sprzedaży  działki.  Działka  jest  majątkiem  gminy  i  środki  pozyskane  z  jej 
sprzedaży  stanowią  dochód  gminy.  Tylko  Rada  może  zdecydować  jak  będą 
wydane. Pan Wójt nie widzi jednak przeszkód aby pomóc mieszkańcom jeżeli 
będzie taka potrzeba. 

Pan Kępa poruszył sprawę zniszczonych dróg. Na początku miesiąca kwietnia 
Komisja  Rolnictwa  dokona  przeglądu  dróg  i  zdecyduje  które  i  w  jakiej 
kolejności będą naprawiane.

Pan Wilk Tadeusz poruszył dwie sprawy:
 Świetlica w Bełtnie zostanie udostępniona mieszkańcom. 
 Boisko – trzeba znaleźć odpowiednie miejsce
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Pan Kaniuk Marian zgłosił potrzebę budowy boiska sportowego. Jeżeli będzie 
zaangażowanie mieszkańców i sportowców, to gmina udzieli pomocy w formie 
transportu.

Ad.11. WOLNE WNIOSKI

Sekretarz  Gminy  Pani  Halina  Czajkowska poinformowała,  że  radna  Pani 
Jadwiga  Maksiak  została  wybrana  jako  przedstawiciel  Gminy  Świdwin 
w Radzie Społecznej Zespołu Opieki Społecznej w Połczynie Zdroju.

Ad.12. Z A K O Ń C Z E N I E 

Z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych Przewodniczący Rady Gminy 
Pan  Kazimierz  Lechocki  złożył  życzenia  oraz  kończąc  obrady  sesji 
podziękował za uczestnictwo.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                      Przewodniczący 
                                                                                 Rady Gminy
Wiesława Żmudzińska
                                                                    mgr Kazimierz LECHOCKI

Obrady sesji nagrane na kasetę magnetofonową stanowią załącznik do protokołu
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